
 1 

0 

 
  

 
                      

 
  

Den Gule Misundelse                         
Afdeling 20, Strandgade 76-96 

 

Dagsorden Referat 

 

Til stede var  
Karsten, Maria, Annie,  

Anette og Jeanette 
(referent). Kim 

Hjortfeldt til stede ved 

første mødepunkt 
 

 

 
 

 
Information vedr. evt. 

ny TV/Internetordning 

 
Bestyrelsen blev ved sidste afdelingsmøde pålagt at 

undersøge muligheder for billigere KabelTV og inter-
net. 

Konsulent fra BoVita, Kim Hjortfeldt, har undersøgt 
alternativer til Fibia hvad angår tv- og internet. For-

nyede priser fra Fibia indgår i puljen af tilbud fra fire 
forskellige udbydere. Et skift fra Fibia vil kræve et 

skift af/indkøb af elektronik, fx switches i ejendom-

men og en boks i hvert lejemål, og så afhænger pri-
sen af, hvor meget foreningen selv har ejerskab over. 

Det vil være vigtigt at understrege, at det er en frivil-
lighedsordning, hvor tv-pakken kan frameldes, hvis 

man udelukkende ønsker at streame sit tv, og kun vil 
købe delen med fibernet.  

Der indhentes yderligere oplysninger på de sidste de-
taljer, og så fremlægges relevante tilbud til afstem-

ning på et ekstraordinært afdelingsmøde efter som-
merferien.  

Note: Bestyrelsen gør opmærksom på, at man alle-
rede nu kan framelde tv-pakken hos Fibia, hvis man 

ønsker det – det er måske ikke alle der er klar over 
dette. 

  

 
Henvendelse fra  

have-udvalget 
 

 
Bestyrelsen har modtaget et forslag fra have-udval-

get, som er blevet taget positivt imod. Vi afventer 
stadig forvaltningskonsulent Hans Henriks tilbagemel-

ding hvor vidt der må beplantes på området ved ka-
jen. 

  

Afdelingsbestyrelsesmøde 
    Tirsdag d. 10.5.2022 
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Dagsorden Referat 

 

Beboerhenvendelser 

 

Henvendelse vedr. nye lejere i kontorbygningen ved 
I’et, som har generende vaner med fest, støj og 

skrald. Klagen er sendt videre til BoVita, som skal 
tage kontakt til udlejer. 

 

 

Evt. 

 

Bestyrelsen er blevet informeret om, at BoVita har 
indgået nye forsikringsbetingelser og at glas- og kum-

meforsikring ikke længere indgår. Der kommer en in-
foskrivelse snarest fra BoVita. 

 

Vedr. forældede oplysninger på BoVitas hjemmeside: 
Det fremgår, at der er en aftale med Svane Køkken 

og at man kan etablere køkken via den kollektive rå-
deret, og skal benytte bestemte mærker. Dette er nu 

blevet opdateret med korrekte informationer på 
hjemmesiden hos BoVita i vedligeholdelsesreglement. 

 
Næste bestyrelsesmøde: onsdag den 8. juni 2022 

 
 

 

Med venlig hilsen 
Bestyrelsen Den Gule Misundelse  

 

 

 


